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3. Diskussion 1) Evaluering BE-seminar

Der var bred enighed om, at vi kom godt i gang med at forstå
samarbejdet - internt i bestyrelsen og ifht medarbejderne. Vi
fik til en vis grad opfyldt de tre formål og mål med seminaret,
men der er stadig noget at arbejde med. Formanden
understregede vigtigheden af dialog mellem
bestyrelsesmøderne. RÆK UD til hinanden. Det blev foreslået
at tage nogle halve/hele dage til temaarbejde. Mht parkerede
opgaver fra seminaret, falder flere inden for nogle af de
områder, vi diskuterer på mødet i øvrigt. Her kan nævnes
spørgsmålet om Individuelle medlemskaber: Vi har tidligere
aftalt at lægge indsatsen lidt på hylden. Der vil i den
kommende app formodentlig være flere interessante features,
som kan komme evt. individuelle medlemmer til gode. Lige nu
er ideerne ikke egnede for DIF-tilskud, men det skal jo ikke
afholde os. Et evt. DIF-tilskud er i øvrigt beskedent i den form,
det ligger nu. Der er dog et stort potentiale for DKF, hvis vi kan
ramme med de rette tilbud. Internationalt er individuelle
medlemmer også et tema.

2) Medlemsundersøgelse
Ideen er taget fra Players First (som er en medlemsanalyse).
Kristian Nielsen foreslog at lave en løbende analyse, så man
kan fange trends og stemninger tidligt.
Der er forskellige målgrupper for hvem forskellige typer data
kunne være interessante:

● For klubberne er det nok mest relevant at se egne
data. De ca. 200 klubbestyrelser burde spørges en
gang om året, mener Kristian.

● For DKF er det vigtigt at høre, hvordan klubberne
bruger de tilbud, der er.

● Også enkeltmedlemmer burde høres for at danne det
hele billede.

Vi skal dog passe på ikke at drukne i data, så i givet fald skulle
en spørgeramme være meget tydelig og til dels være koblet
op på strategiområderne (hvilket blev ønsket på årsmødet). En
anden del skulle så henvende sig til den enkelte klub. Der vil
således være to typer opfølgning. Medgået tid til dette bør
ikke undervurderes, så måske skal vi begynde med alt det
data, vi allerede har?
Et andet forslag er at fokusere på ‘mellem-klubligt’
samarbejde, så man ad den vej får videndelt.
Punktet var et debatpunkt, så ideerne marinerer nu.

3) Hvordan skaber vi værdi for klubberne (sammenhæng
med elevatortale…)

Brandet ‘for sjov for alvor for alle’ er virkelig godt. Er det
muligt at koble alle vores aktiviteter på brandet? Det vil være

3.1

3.2

3.3

CJ

KNI

KNI
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dyrt og tage tid, men det vil være godt for os. Tidligere har det
været for meget en selvfølgelighed, at fx et stævne var et
DKF-stævne - vi skal blive bedre til at profilere os og vores
eksklusivitet. Vi er fx toneangivende på sikkerhed.
Ifht tydeliggørelse af brand, har bestyrelsen allerede været i
gang bl.a. med udvikling af ‘elevatortalen’ - denne kan foldes
ud i ‘add ons’ til særlige områder. Direktøren har været til
møde med fire andre forbund, der er langt mere
brandbevidste end vi er, så her kan vi blive meget bedre. Det
bliver ikke DIF, der kommer til at beskytte vores brand, men os
selv - via de bedste produkter. Årsmagasinet var i sin tid et
godt produkt, men det var meget statisk.

4) Kommunikation og markedsføring
Det er vigtigt, at alle de forskellige grupper inden for DKF gør
noget ud af at fortælle, at vi er en stor familie - byline, hashtag
- ‘instagram takeover’ - læg en plan for det og læg det ud til
deltagerne at opdatere. Bestyrelsen vil bakke op om, at vi
resultatformidler mindre og kommunikerer mere om ALT det,
vi laver. Ikke at vi ikke skal resultatformidle, men det skal gøres
på en anden måde (der streames fx i dag resultater fra det
meste)  og i balance med alt det andet vi gør. God idé med
elitens profilbeskrivelser. Hvordan laver vi noget tilsvarende
effektivt, så vi skaber incitament til at folk kommer ud til
andet rovand, natur, dyreliv. En kommende app har måske
svaret på noget af det, men det skal tænkes ind i al vores
formidling.

5) Strategiopfølgning
Vi skal undgå at lave dobbeltarbejde, så hvis de redskaber, der
allerede ligger, kan vise dét, vi har behov for, skal vi bruge
dem. Peter Engel spørger dog efter den røde tråd i
strategiopfølgningen - hvordan skelnes fx mellem procesmål
og resultatmål. Forskellige former for dashboard blev drøftet -
evt. i flere niveauer - til forskellige målgrupper. Det er vigtigt
at have fokus på, hvilke mål det giver mening, at evaluere på.
Og vigtigt, at de visninger/dashboards, vi i givet fald vælger
ikke forenkler tingene så meget, at opfølgningen ikke giver
mening.

Ifht DIF er der en relativt lang proces med strategiopfølgning.
Men det sker 2 gange om året. Bestyrelsen skal så blive bedre
til at bruge disse anledninger til også at se på målopfølgningen
ifht DKF’s egen strategi.

Kan vi arbejde mere med bilag 6.1 - indsætte de konkrete mål
i prosaen? Kan DIF understøtte på dette område? Har de
andre systemer (dashbords?) end det survey, de udsender to

3.4

3.5

MHJ
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gange om året?
Christian Jacobsen, Peter Engel og Nina Øverberg undersøger,
hvordan det evt. kan gøres og vender tilbage med et forslag.

4. Beslutning 1) Godkendelse af klubber
Godkendt.

2) Endelig godkendelse af BE-opgavefordeling
Godkendt - de valgte tovholdere på de enkelte strategispor
indsættes i dokumentet. BDFL styregrupperepræsentant (max
tre møder om året) blev Kristian Nielsen.

3) Godkendelse af ny Elite (flatwater) Arbejdsgruppe /
Elite Samarbejds Forum

Mandatet til gruppen skal være meget tydeligt, så det, at
Tommas, som bestyrelsesmedlem, sidder med i gruppen må
ikke blive til en forestilling om, at alle ønsker fra gruppen
opfyldes uden videre.

Kommissorium skal således rettes til, så det fremgår, at DKF’s
bestyrelse sætter den politiske retning, mens gruppen
fungerer som idégenerator og dialogforum. Der er ingen
beslutningskompetence, men gruppen vil være med til at
skabe åbenhed og transparens, hvilket er efterspurgt og
ønsket.

Det er godkendt, at Tommas Nielsen går videre med
formuleringen af kommissorium, får det godkendt af
bestyrelsen og derefter lægger nyheden op, så man kan
ansøge om at komme med i arbejdsgruppen.

4) Love 2023
De foreslåede deadlines er godkendt.

5) TdG - overdragelse
Ans søsport og DGI Østjylland (eller en kommende TdG
forening) overtager arrangementet. Christian Jacobsen og Lau
Larsen aftaler overdragelse af systemer og genstande (som
helst skal tilfalde en DKF-klub). Datoen holdes fast. Det skal
afklares, hvem der svarer på mail/fb/telefon. Lau Larsen
vender tilbage med info om dette.

6) Årsmøde - tid/koncept
Tid og koncept godkendt. Strategien skal afspejle sig i
workshops.

7) Regattastævne program
Der mangler stævneprogram til de kommende regattaer.

4.1

4.2

4.3

4.4

4.5

4.6

4.7
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MHJ

CJ/LL

MHJ

LL
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Youpaddle fungerer i dag til nationale stævner, men måske
ikke næste gang en server opdateres. Der er kommet et nyt
system på banen, som vi skal se på. Vi bør se på samspillet
mellem de kommende systemer inden vi beslutter noget.
Christian Jacobsen, Lau Larsen og Silas Kraul vil sætte sig
sammen hurtigt og undersøge, hvad der skal gøres.

8) DIF’s høringsmateriale vedr. aktivitetsgodkendelse
Kristian Nielsen deltager i DIF’s høring d. 27. februar. Inden da
skal forslaget diskuteres af Kristian Nielsen og Tom Bundesen
Faurschou.

4.8 CJ

5. Skriftlig orientering

bestyrelsen

1) Formand
Se bilag. Derudover var der VM styregruppemøde i Jels plus
senere præsidiemøde. Borgmestrene var meget engagerede.

2) Første næstformand
Intet nyt

3) Anden Næstformand
Intet nyt

4) Landshold og Elite
Se bilag

5) Konkurrence
Se bilag. Derudover:
CPH projektet kører lidt som sidste år, hvor Lau Larsen henter
folk ind rundt omkring fra.
Lau siger tak til Morten Madsen for god ledelse af
Surfski-møde.
Ergometer DM var en lille skuffelse mht deltagerantal, men
ellers godt afviklet.

6) Klubaktiviteter og motion
Oplæg fra B&U orienteringsmøde ses via dette link
Derudover godt møde med Morten Madsen om uddannelse.
Møde med DGI om SUP - et godt fungerende samarbejde.

7) Facilitet & Miljø.
Se bilag

5.1

5.2

5.3

5.4

5.5

5.6

5.7

6. Skriftlig orientering
organisationen

1) Samlet for medarbejderstaben

Se bilag

6.1 CJ

7. Økonomi 1) Status - Regnskab afventes 7.1 CJ
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8. Eventuelt 1) 8.1 TF

Indsatsområder 2021-2028

● Koncepter til klubber.

Klubber med padleaktiviteter skal se DKF som
den mest relevante samarbejdspartner.

● Meget mere B&U.

Vi arbejder for at skabe og udvikle børn- og
unge miljøer, som tiltrækker og sikrer
tilknytning af flere børn og unge.

● DKF tager ansvar.

Vi vil sikre godt rovand og retten til gode
oplevelser på vandet - uanset fysiske og
psykiske hindringer.

● Tilbud til den enkelte.

Vi vil vise en klar og tydelig vej ind i
padlesporten. Vi stræber efter at have
relevante tilbud til alle interesserede.

● Verdens bedste træningsmiljø

Vi vil udvikle elitetræningsmiljøer, som favner
hele atleten og sikre, at Danmark kontinuerligt
vinder medaljer ved internationale
mesterskaber.

● Faglighed, digitalisering og optimering

Vi vil kendes for vores høje faglighed og
forbundets relevans for alle padlere - både
online og offline.

side 6
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Til dagsordenen Frem til næste punkt

Bilag 3.1                   6. februar 2023
Form Diskussion

Ansvarlig CJ

Emne Evaluering af BE-seminar & Afledte opgaver

Opgave Bestyrelsen skal evaluere det afholdte BE seminar og drøfte de afledte opgaver.

Baggrund Der var fastlagt 3 mål og 3 formål - hvordan blev det indfriet? Se oplæg LINK se
hvordan vi selv vurderede det LINK

Hvilken læring fik vi? Hvilke konsekvenser er der?  Skal der konkret justeres på
noget i bestyrelsen?

Er der nogle afledte opgaver på bagkanten af bestyrelsesseminaret, der skal
arbejdes med?

Fra parkeringspladsen er der noteret at følgende emner skal drøftes “Kun til for
medlemmer”, Kerneopgave, Individuelle medlemskaber, Analyse,...

Indstilling Bestyrelsen evaluerer bestyrelsesseminaret, drøfter afledte opgaver samt
planlægger håndtering af elementer fra “parkeringspladsen”.

Næste opfølgning
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Til dagsordenen Frem til næste punkt

Bilag 3.2                6. februar 2023
Form Diskussion

Ansvarlig KNI / CJ

Emne Medlemsundersøgelse

Opgave En drøftelse af, hvorvidt en medlemsundersøgelse giver mening - evt. i hvilken
form og hvornår.

Hvad vil vi gerne opnå ved en evt. ny undersøgelse? - Og hvordan vil inputtet fra
en sådan spille sammen med en allerede aftalt strategi og igangsatte indsatser?

Baggrund Der er nye data på vej ift. medlemstal og aktiviteter. Tallene fra 2021/2022 giver
et godt billede af demografi, bådtypers udbredelse. LINK

Ca 25% af medlemmerne har de sidste 3 år forholdt sig til hvad der er godt og her
potentiale i klubberne (Players 1st). Det giver en liste over muligheder vi kan
forfølge - under forudsætning af at den gruppe der svarer er den gruppe vi skal
udvikle produkter til. LINK

Erfaringer fra tidligere undersøgelser viser, at det er relativt nemt at få deskriptiv
statistik særligt i forhold til bagudrettede aktiviteter - men betydeligt vanskeligere
at anvende resultaterne fremadrettet. Der er ikke kausaliteter og
handlingsanvisninger i de analyser vi har haft til rådighed. Der giver Players First
analyserne mere operationaliserbare data - disse analyser dækker dog kun det
“scope” som analysen har (medlemstrivsel, vækst, fastholdelse) og siger fx ikke
noget om elitearbejdet eller balancen mellem forskellige aktivitetstyper.

Analyser samlet LINK

Indstilling Åben drøftelse af muligheder, behov og evt. videre indsats.

Næste opfølgning
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Til dagsordenen Frem til næste punkt

Bilag 3.3                    6. februar 2023
Form Diskussion

Ansvarlig KNI

Emne Hvordan skaber vi værdi for klubberne

Opgave En drøftelse af emnet.

Hvordan vil vi arbejde med emnet- Og hvordan skal inputtet fra en sådan
diskussion spille sammen med en allerede aftalt strategi og igangsatte indsatser?

Baggrund Det seneste år har der været arbejdet på Elevatortale LINK. Et overblik over tilbud
der tager højde for de forskellige segmenter og personaer DKF beskæftiger sig
med. Seneste redigering er PHE CBS og NIO

På årsmødet 2022 blev der bl.a. i forlængelse af drøftelsen af oplæg fra
kontingent arbejdsgruppen peget på at en konkretisering og synliggørelse af DKF
leverancer og ydelser er efterspurgt.

DKF har senest i 2020 udgivet et årsmagasin med overblik over tilbud og ydelser
LINK

konkrete tilbud (aktiviteter) formidles fra DKF’s online kalender, mens de mere
konceptuelle tilbud (systemer, rådgivning o.l.) findes fordelt på hjemmesiden.

Alle tilbud formidles løbende via hjemmeside, SOME, nyhedsbreve, personlig
kontakt med staben. Der er pt ikke en samlet markedsføringsplan for alle tilbud -
disse udarbejdes i forskellige grad indenfor hvert delområde. (se pkt 3.4)

Den nye Wepaddle platform forventes at spille en stor rolle ift såvel
markedsføring som systematisering af tilbud (men er fortsat afhængig af
betjeningen)

Indstilling Emnet drøftes mhp. evt konkret planlægning.

Næste opfølgning
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Til
dagsordenen

Frem til næste punkt

Bilag 3.4                    6. februar 2023
Form Diskussion

Ansvarlig MHJ

Emne Kommunikation og markedsføring

Opgave At synliggøre, hvordan vi vil arbejde med kommunikation og
markedsføring i 2023 og videre frem.

Se oplæg her.

Baggrund At DKF’s indsats og tilbud ofte er lidt usynlige for mange
medlemmer.

Indstilling Oplægget er lagt som diskussionspunkt, da det senest diskuterede
oplæg kom på dagsordenen for sent til, at I rigtigt kunne nå at
sætte jer ind i det. Det er endvidere kvalificeret i højere grad og
der er tilføjet link til et andet oplæg, præsenteret for
ansattegruppen, som mere konkret fortæller, hvilket fokus vi vil
have på kommunikation fremover og hvordan vi konkret kan
arbejde med det. Min forventning er, at I kommer med gode ideer,
yderligere betragtninger, refleksioner, som jeg kan tage med
tilbage. Og evt. forholder jer til, hvordan I, som bestyrelse, kan
indgå i det markedsførende arbejde.

Næste opfølgning
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Til dagsordenen Frem til næste punkt

Bilag 3.5                    6. februar 2023
Form Diskussion

Ansvarlig CJ NIO

Emne Strategiopfølgning

Opgave Bestyrelsen ønskede at drøfte hvorlede strategopfølgningen kan sættes i system

Baggrund På årsmødet 22 blev de mundtlige præsentationer struktureret efter strategi
21-28. Det blev efterlyst, at de skriftlige produkter havde samme struktur.

Bestyrelsen drøftede på BE seminar, hvorledes der kan skabes et løbende
overblik.

Der er 3 elementer i strategiens implementering.
1. DIF DKF strategiaftale 2022-2025.

a. Evalueres med DIF 2 x årligt. (se eksempel)
2. BDFL aftale 2023-2024

a. Målopfølgning 3 x årlige styregruppemøder (se eksempel)
3. TD / DKF masterplan 2022-2024

a. Løbende evaluering i arbejdsgruppen og årlig evaluering på
styregruppemødet (se eksempel) + evaluering i MP

Vi har kontaktet DIF med henblik på modeller for strategidashboard /
rapporteringsmodeller.

Indstilling Der drøftes hvilket konkret behov bestyrelsen har, hvilke øvrige funktioner der
skal varetages ift strategiopfølgning - herunder bestyrelsens opgave jvf
bestyrelsen arbejdsfordeling.

Næste opfølgning Afhænger af drøftelsen.
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Til dagsordenen Frem til næste punkt

Bilag 4.1                 6. februar 2023
Form Beslutning

Ansvarlig MHJ

Emne Nye klubber

Opgave Stubbekøbing Ro- og Kajakklub

Klubber oprettet i Ipaddle, men af ukendte årsager endnu ikke i DIF - dette er i
proces:

Waterdrops Kerteminde

Thy Veteraner

Baggrund

Indstilling Stubbekøbing Ro- og Kajakklub indstilles til godkendelse

Næste opfølgning
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Til dagsordenen Frem til næste punkt

Bilag 4.2                 6. februar 2023
Form Beslutning

Ansvarlig CJ

Emne Endelig godkendelse af BE-opgavefordeling

Opgave Endelig godkendelse af BE-opgavefordeling

Baggrund Opgavefordeling LINK

Bemærk at BDFL i fase 3 (2023+2024) er nedskaleret. Det har også konsekvenser i
styregruppen, hvor DKF i lighed med DGI har en politisk repræsentant.  (en
repræsentant skal udpeges).

I BDFL styregruppen fra 2020-2022 skal den endelig afrapportering godkendes - I
denne styregruppe sad Bolette Fokdal og Claus Bo Svenningsen. Mødet er
indkaldt.

Indstilling Oplæg godkendes

Næste opfølgning

side 13

https://docs.google.com/document/d/1oycDiV4ZVQBiMe5fNJY9gshxwGInOX1bWRTk-4Id6KQ/edit?usp=share_link


Bestyrelsesmøde DKF referat

Til dagsordenen Frem til næste punkt

Bilag 4.3                  6. februar 2023
Form Beslutning

Ansvarlig TNI

Emne Godkendelse af ny Elite (flatwater) Arbejdsgruppe / Elite Samarbejds Forum

Opgave TNI præsenterer oplæg til godkendelse

Baggrund I forlængelse af oplæg på årsmøde og debat med kraftcentrene i 14. januar
foreslås det, at der som en arbejdsgruppe oprettes et Elite Samarbejdsforum.

Beskrivelse / kommissorium LINK

I forlængelse af samarbejdsaftalen med Team Danmark og DKF er en del af
opgaverne lagt i hænderne på den professionelle del af organisationen.
Politikudviklingen og praksis ønskes udviklet i et forum.

TNI får mandat  til at sammensætte arbejdsgruppen.

Indstilling Oplæg drøftes og vedtages eller justeres og vedtages.

Næste opfølgning
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Til dagsordenen Frem til næste punkt

Bilag 4.4                  6. februar 2023
Form Beslutning

Ansvarlig MHJ

Emne Love 2023

Opgave

Baggrund

Indstilling 1. Det indstilles til, at den på årsmødet vedtagne beslutning om
årsmødebetaling, indføres i lovene.

2. Det indstilles, at en revision af lovene udkommer i april - og at
bestyrelsesmedlemmer, der har ændringer til paragraffer, der ikke kræver
årsmødevedtagelse, leverer disse inden udgangen af marts. Det vil være
velkomment, hvis bestyrelsesmedlemmer inden udgangen af februar, af
hensyn til planlægningen i sekretariatet, melder tilbage, om de regner
med, at der kommer ændringer.

Næste opfølgning
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Bestyrelsesmøde DKF referat

Til dagsordenen Frem til næste punkt

Bilag 4.5                  6. februar 2023
Form Beslutning

Ansvarlig LL

Emne Videreførsel af TdG

Opgave Beslutning om videreførelse

Baggrund Efter en længere proces er det aftalt, at TdG drives videre i et nyt regi. Et
fællesskab af Ans IF Søsport - Tange Rkl - Ulstrup IF og Langå Kajakklub) i
samarbejde med DGI Østjylland vil stå for TdG.

Silkeborg Kajakklub og Randers Ro- og Kajakklub høres om de evt. vil indgå i
arbejdet.

Der er en række praktiske forhold som ejerskab af udstyr, depot, hjemmeside,
leverandør forpligtelser, vagttelefon, CVR nummer o.l.  der skal aftales.

Indstilling Det indstilles, at den principielle aftale godkendes, og LL sammen med CJ får
mandat til at fastlægge de praktiske forhold. Aftalen udarbejdes skriftligt.

Næste opfølgning
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Bestyrelsesmøde DKF referat

Til dagsordenen Frem til næste punkt

Bilag 4.6                  6. februar 2023
Form Beslutning

Ansvarlig MHJ

Emne Årsmøde

Opgave Årsmødetidspunkt skal lægges endeligt fast og det skal besluttes, om vi i det store
hele kører videre med konceptet, som vi kender det fra de senere år.
Medarbejdergruppen har lavet en kort evaluering af 2022 årsmødet, som er
opsamlet i følgende slides. Denne evaluering indeholder en masse gode ideer,
som alle (ikke at vi skal gennemføre alle) kan rummes inden for kendte koncept.

Derudover skal vi blive enige om, at realistiske deadlines for input til
årsmødematerialet overholdes. Disse deadlines beslutter vi sammen på et senere
BE-møde - med udgangspunkt i det oplæg, der til sin tid kommer fra sekretariatet,
som tager højde for redaktion, korrektur, trykning etc. Det er mit indtryk, at det
øgede samarbejde mellem ansatte og bestyrelse, der så småt er løbet i gang, vil
afspejle sig positivt i dette års produktion.

Til at understøtte dette er her Link til årshjul med temaer. De vigtige nedslag er
følgende:

Juni BE møde. Årsmøde del 1. Forslag / Lovforslag

August BE møde. Forberedelse af årsmøde / Kommentering på temadag. Budget
principper

Oktober BE møde. Budget i kroner / oplæg til årsmøde

Baggrund

Indstilling 1. Der indstilles til at der holdes fast i tidspunkt og overordnet koncept for
Årsmøde 2023

2. Der indstilles til, at der siges ja til at følge den ‘produktionsplan’, der
ligger i årshjulet, således at vi i god tid kan få samlet input til
årsmødematerialet - i den form, vi beslutter det skal have.

Næste opfølgning
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Bestyrelsesmøde DKF referat

Til
dagsordenen

Frem til næste punkt

Bilag 4.7                 6. februar 2023
Form Diskussion/beslutning

Ansvarlig LL/SK

Emne Regattastævne program

Opgave Det har længe været ønske/behov for nyt stævneprogram.
Der har været arbejde i forskellige arbejdsgrupper med løsninger – uden
endeligt at komme i mål.
I 2019 udarbejdes der forslag til ønsker/krav for et nyt system – se
vedlagte skrivelse.

Baggrund Siden efteråret 2022 har der været arbejdet med et system
Se link: https://www.racegorilla.com/ - dette har været testet i
forbindelse med Ergometer DM 2023.
Den 2. feb. har en lille arbejdsgruppe behandlet udfaldet og det
fremtidige arbejde med systemet – gruppen finder mange gode
elementer i systemet – men vor vurdering er, at vi er milevidt fra at
systemet kan komme i anvendelse og dække vore basale ønsker.

27. jan 2023 har der på foranledning af Hans Sørensen, Pagaj været
kontakt og møde med en dansk udbyder:
Se link: https://regattaadmin.dk/ - dette system er tilegnet roning og
ligger på alle områder meget tæt på kano og kajak – hvorfor det er
væsentligt nemmere at integrere i forhold til vore ønsker og regler –
ydermere taler det for at:
Det er på DANSK og det er On-line baseret
Det indeholder bl.a. et åbent tilmeldingssystem – med betalings enhed
m.m. – og vigtigst af alt vi kan anvende et kano og kajak system allerede
fra sæson start 2023 – alt så ved CPH Spring Regatta.

Økonomi:
Med benyttelse af Youpaddle i mere end 20 år – og uden store
omkostninger (det har nærmest været gratis) – vil et nyt system være
med brugerbetaling – som på årsbasis vil beløbe sig til samlet små
40.000, - kr
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Bestyrelsesmøde DKF referat

Til
dagsordenen

Frem til næste punkt

Bilag 4.7                 6. februar 2023
Form Diskussion/beslutning

Ansvarlig LL/SK

Emne Regattastævne program

Indstilling Det indstilles til at LL/SK og direktør tager action med udbyder for en
aftale og endelige form og indhold – med henblik på et endeligt Kano og
Kajak Koncept
Med start fra februar 2023.

Næste
opfølgning
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Bestyrelsesmøde DKF referat

Til dagsordenen Frem til næste punkt

Bilag 4.8                  6. februar 2023
Form Beslutning

Ansvarlig CJ

Emne DIF’s høringsmateriale

Opgave Vi skal komme med en vurdering af DIF’s høringsmateriale vedr.
aktivitetsgodkendelse. LINK til materialet.

Baggrund

Indstilling Det indstilles, at bestyrelsen gennemlæser og kommenterer materialet inden en
endelig indstilling til mødet i DIF.

Næste opfølgning
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Bestyrelsesmøde DKF referat

Til dagsordenen Frem til næste bilag

Bilag 5.1                    6. februar 2023
Form Skriftlig orientering

Ansvarlig Tom Faurschou (TF)

Emne Orientering:

DIF Formandsmøde ved Sport 2022 Fredag den 6 & lørdag den 7 januar.

Primær var at mødes og netværke. Indlæg fra interessante indlægsholder om
Formandens rolle i den omverden som vi som idræt/DIF forbund bevæger os ind
imod, samt vidensdeling fra 3 andre forbund.

Politikens hus, ved overrækkelsen af Årets Fund, hvor vi havde Thorbjørn Rask
nomineret, flot arrangement. Tak til TD, DIF og Politiken.

Proces igang ift. ansættelse af SC samt organisering af Elitearbejdet omkring
SKC/KC.

Elitemøde, SKC & KC møde med mange punkter til debat.

Rigtig god dag på vores Bestyrelsesseminar i Nyborg den 15 januar. Gode dialoger
omkring hvordan vi skal arbejde sammen og sikre vi opnår vores strategipunkter
22-28 og DIF aftalen 22-25.

Møde med Silkeborg kommune om langsø og visionen/strategien for hvordan vi
DKF ser en øget brug af Silkeborg by som en Kano & kajak by. Dette med afsæt i
silkeborg langsø med stævner og træningsfaciliteter på et højere niveau end i dag.
Der er stor opbakning til dette i byrådet og generelt.

Ambitionen er stor for Kommunen, SK og DKF. Vi skal sammen gå efter det næste
store sammen.

Møde i styregruppemødet om VM maraton 2023 samt første præsidium møde
med rigtig stor opbakning fra medlemmerne.

Virkelig gode møder som lover rigtig godt for vores arrangement og
gennemførelse af VM på et højt niveau.

Vi er inviteret til Wonderful Copenhagen middag for fejring af events for 20,21 og
22. Giver mulighed for godt netværk og holde kontakter vedlige for fremtiddige
mulig events.
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Bestyrelsesmøde DKF referat

Opgave

Baggrund

Indstilling

Næste opfølgning
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Bestyrelsesmøde DKF referat

Til dagsordenen Frem til næste bilag

Bilag 5.2                    6. februar 2023
Form Skriftlig orientering

Ansvarlig Claus Bo Svenningsen (CBS),

Emne Orientering næstformand

Opgave

Baggrund

Indstilling

Næste opfølgning
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Bestyrelsesmøde DKF referat

Til dagsordenen Frem til næste bilag

Bilag 5.3                    6. februar 2023
Form Skriftlig orientering

Ansvarlig Kristian Nielsen

Emne Orientering anden næstformand

Opgave

Baggrund

Indstilling

Næste opfølgning

side 25



Bestyrelsesmøde DKF referat

Til dagsordenen Frem til næste bilag

Bilag 5.4                    6. februar 2023
Form Skriftlig orientering

Ansvarlig Tommas Nielsen

Emne Landshold og elite

Opgave Efter aftale til KC/Elite mødet d. 14/1 opretter vi  en elite samarbejdsgruppe.
Dette skal sikre kommunikation og afstemning af behov i nærområderne. Der skal
kommunikeres ud, at man kan søge om deltagelse og at Landsholds- og
Eliteansvarlig udvælger medlemmerne. Planen er en langvarig gruppe, men vi
evaluerer og vælger nye medlemmer hvert 2. år. Kort præliminær beskrivelse af
arbejdsgruppen ses forneden.

Elite Samarbejdsgruppe.docx

Baggrund

Indstilling

Næste opfølgning
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Bestyrelsesmøde DKF referat

Til dagsordenen
dagsordenen

Frem til næste bilag

Bilag 5.5                    6. februar 2023
Form Skriftlig orientering

Ansvarlig Lau Larsen (LL)

Emne Orientering ansvarlig Konkurrence

Opgave Tour de Gudenå
Der er afholdt møde den 12/1 om TdG´s fremtid -
Det blev besluttet at fortsætte i nyt regi - hvor klubber
(Ans Søsport - Tange, Rkl - Ulstrup IF og Langå Kajakklub) i samarbejde med DGI
Østjylland deltager.
Silkeborg Kajakklub og Randers Ro- og Kajakklub høres om de evt. vil indgå i
arbejdet.
Der er lagt en mødeplan hvor den endelige form og indhold besluttes.

CPH Spring Regatta
Lyngby Kano har desværre meddelt, at de ikke kan indgå i et større samarbejde
med CPH - det vil være muligt for leje af telte m.m. hos LK, så vi er fortsat i dialog,
Der arbejdes videre med andre løsninger.

Surf-Ski
Deltog 25/1 i videomøde - Hvor ror Surf-Skien hen - et rigtigt godt møde med flere
temaer - udfaldet heraf blev der nedsat forskellige arbejdsgrupper. Tak til Morten
for et godt arbejde hermed.

DM Ergometer:
Lørdag den 28/1 afholdtes Ergometer DM i Rødovre Centrum, 140 aktive fra 23
klubber deltog i de 72 løb som blev afholdt. Arrangementet forløb rigtigt fint uden
større problemer og der var som sædvanlig god stemning i Rødovre Centrum,
ligeså kunne mesterskaberne følges på live-streaming.

Official Gruppen
Der er inviteret til Official Kurser i øst (Nybro) den 3-4 marts samt vest(Strømmen)
den 10-11 marts 2023.

Baggrund

Indstilling

Næste opfølgning
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Bestyrelsesmøde DKF referat

Til dagsordenen Frem til næste bilag

Bilag 5.6                  6. februar 2023
Form Skriftlig orientering

Ansvarlig Peter H Engel (PHE)

Emne Orientering Klubaktivitet og motion

Opgave -

Baggrund 25. januar var der et ½-times online orienteringsmøde for aktiviteter og tiltag på
BU i 2023 mellem alle de medarbejdere, der arbejder med B&U og PHE. Alle
andre fra bestyrelsen, som havde tid og mulighed, var også inviteret med; Jeppe
og Thomas deltog også. God og effektiv mødeform, hvor planerne overordnet
blev gennemgået, og derefter var der lidt tid til spørgsmål og refleksioner.

vil du dele oplægget, så alle kan se punkterne?Nina Øverberg

1. marts deltager PHE i 2. B&U netværksmøde hos DIF. Da emnerne, som blev

drøftet på første møde dækker bredt, bør det overvejes om du Tommas Nielsen
også skal deltage?

Indstilling -

Næste opfølgning -
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Bestyrelsesmøde DKF referat

Til dagsordenen Frem til næste bilag

Bilag 5.7                   6. februar 2023
Form Skriftlig orientering

Ansvarlig Jeppe Jørgensen

Emne Orientering ansvarlig Facilitet & miljø

Møde i styregruppe
Der blev den 18. januar 2023 afholdt møde med DS og DFfR i styregruppen for
det fælles strategispor om miljø og faciliteter.
På mødet blev der bl.a. orienteret om fremdrift og status for de enkelte
procesmål i 2022, og det kunne konstateres at målene opfyldes. Oplæg til
aktiviteter og mål for 2023 blev gennemgået og drøftet, og endelig var der en
foreløbig drøftelse om procesmålene for 2024/25.

Indstilling

Næste opfølgning
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Bestyrelsesmøde DKF referat

Til dagsordenen Frem til næste bilag

Bilag 6.1                    6. februar 2023
Form Orientering

Ansvarlig SEKR

Emne Orientering fra organisationen

Direktøren

CJ

Elitecenter Skovalleen er på vej på sæsonens første træningslejr. I virkeligheden er
det kun årets første, da lejren i november jo også er en del af sæson 2023. De
formelle forhold med TD og atletindplaceringer er ved at være på plads. En proces
med fokus på trivsel for atleterne, stab og ledelse er under opstart. Trin et var en
survey efterfulgt af  et møde med alle atleter. Nu starter der et arbejde op mellem
atleter og sportspsykologisk konsulent. Der skal arbejdes i en bredere forstand
med kultur, værdier og i sidste ende trivsel i det samlede elite-system.  Se i øvrigt
5.4 vedr. møde med kraftcentre. Rekruttering af sportschef er i gang. Deadline for
ansøgning er 30/1 og der ser ud til at være flere kandidater end forventet.

Rostadion på Bagsværd Sø ligger pt og afventer hvorledes fonden kan afvikles
eller omdannes. Der er møder i baggrundsgruppen, men ingen konkrete
beslutninger endnu.

BDFL går ind i fase 3. Det kaster og har kastet en del møder fra sig. Det vil
fremadrettet blive mere driftsorienteret. Se desuden 4.2 På det lidt længere sigt
skal arbejdet have mindre projektkarakter - og finansieringen på idrætsniveau
(som DKF) ser ud til at ophøre.

DIF har givet positiv feedback på strategisamarbejdet / afrapportering for 2022. Pt
drøfter vi bl.a. samarbejde med andre forbund om at anvende data DIF indsamler
og ser på modeller for kommercielt samarbejde / indtægter. Kommercielt tolkes
bredt  - og er måske snarere "indtægter der ikke stammer fra foreninger”

Internationalt er der en del forandringer i staben i ICF. Nogle af de medarbejdere,
vi i eventsammenhænge har arbejdet mest med, fratræder nu. Det er uklart,
hvorledes det påvirker DKF og eventarbejdet på sigt. ICF ønsker at omstille, så de
bedre kan understøtte medlemsforbundene og det er jo en ambition der i sig selv
er positiv. ECA varmer op til kongres og DKF er aktive i forhold til de kommende
valg. Der har været drøftet koordinering mellem de nordiske forbund. Buddet på
VM maraton 2027 i Silkeborg er leveret til ICF. Nu venter nogle måneder med
lobbyarbejde for at vinde arrangementet hjem. Der er 3 modkandidater, og feltet
vurderes som tæt. VM 2023 rykker tæt på - se status herunder.

I skrivende stund er der desuden gang i drøftelser om forlængelse af
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Bestyrelsesmøde DKF referat
partnerskaber og udarbejdelse af en række (projekt)regnskaber som afledes af
DKFs samlede regnskab.

Sekretariat

(herunder
kommunikation)

MHJ, NKL, CHO, MTQ

- I perioden er der arbejdet med kursusplan 2023 - indhentning af ønsker,
planlægning af DKF’s egne kurser, indhentning af info om udbyderkurser
og ønsker fra udd.centre, instruktørpåsætning, etc. Dette arbejde er ikke
afsluttet endnu, men det er planen at have hovedparten klar til starten af
marts. Derefter vil der være opfølgende opgaver gennem hele sæsonen.

- Konkurrence- og aktivitetskalenderen ligger som ‘kladde’ på hjemmesiden
(forsiden), men er under forberedelse til transport til bookingportalen.

- Begge elever stopper i maj og har derfor fagprøver - Camilla vil arbejde
med at beskrive processen for lønafregning og fakturering til klubber ifbm
afholdelse kurser - LEAN i den sammenhæng. Michelle overvejer stadig
emne.

- Vi har netop indgået aftale med Rikke Rønnov Lund om at komme op på
fuld tid - 15 timer som hidtil som assistent for sportschefen og derudover
22 timer som hjælp til administrationen. Rikke starter allerede d. 1.
februar, så der vil være god tid til overlevering af opgaver.
Hovedopgaverne, som netop nu ligger hos eleverne vil være kursusadm.
og Ipaddle opdatering, samt telefon/mail-svar - plus en masse andet, bl.a.
årsmødeplanlægning.

- Der er fuldt tryk på kommunikationsindsatsen 2023 med Niels som
primus motor - årshjulet er optegnet på bagvæggen i kontoret (indhold til
nyhedsbreve og klubmail) og der er etableret en markedsføringskalender i
google-kalenderen - et forsøg på bedre koordinering af de enkelte
indsatser og kampagner. Derudover støtter Niels op om de enkelte
områders særlige indsatser.

- Hele sekretariatet deltager endvidere med input til app-udviklingen
(WePaddle) - vi har etableret ekstra whiteboards på gangen til overblik og
idéudvikling. En spændende kreativ proces, som udkrystalliserer, hvad det
egentlig er, vi gerne vil have en app. skal kunne.

- Med henblik på en bedre koordinering af kommunikationen til klubberne,
vil vi arbejde på at få vores ‘hurtigrunde’møder til at pege fremad, således
at konsulenter og adm. løbende deler info om det, de skal til at arbejde
med i de kommende uger.

- Sekretariatslederen er involveret i det nordiske netværksarbejde på
sikkerhedsområdet, som netop er påbegyndt. I den forbindelse skal vi
overveje at genoptage opdatering af vores hændelsesdatabase - der har
vist ikke været indsamlet info i en årække.

- Oprydning og opdatering af hjemmesiden er stadig et fokusområde.
Koncepter til klubber

(Herunder SPOR 5)

BT, SK, MJM, MHJ,
CHO

Spor 5: BDFL er i fase 3 (2023 -2024), også kaldet forankringsfasen. Det har været
afholdt møder for at diskutere og afklare, hvordan vi kan sikre en så god som
mulig fremdrift og resultatopnåelse, med færre menneskelige og økonomiske
ressourcer.
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Meget mere B&U

(Herunder spor 2)

Vi arbejder for at skabe og
udvikle børn- og unge miljøer,
som tiltrækker og sikrer
tilknytning af flere børn og
unge.

RBB, LH, NØ, SK

B&U trænere

- Vi arbejder på at skabe et stærkt B&U trænerfællesskab, samt at

trænerne får de redskaber de har brug for, for at skabe et godt miljø for

børn og unge. Der afholdes derfor fire regionale træner samlinger i slut

februar og start marts. Formålet er sparring og dialog med udvalgte

emner som trænerne selv at ytret ønske om.

- Yderligere  afholdes 30 min aften webinar hver anden måned, med

relevante oplæg til trænere.

- For at kunne være i tæt dialog  med trænere har vi oprettet en mailliste

med trænerne fra  alle klubber.

DKF tager ansvar

(Herunder Int. Events,
Spor 1, Spor 3)

SK, UNP, KRY, IL, NØ

VM2023

Finance
Ansøgning om økonomisk tilskud er godkendt af Sport Event Denmark. Vi
modtager 1,7 mio. kr. i tilskud. Heraf skal de 100.000 kr. bruges på bæredygtige
tiltag.

Marketing & PR/Communication/Photo
Bulletin 1 er sendt ud før jul. Tilmeldingssystem hos Sportscenter Danmark.
Promo-videoen er udkommet i forbindelse med tilmeldingsstart. Der er et godt
samarbejde om kommunikation og marketing mellem partnerne.

Volunteers
Første møde med de frivillige teamledere er mandag den 30. januar. Det er god
søgning på at blive teamleder og vi har samlet et godt hold af både lokale,
kano/kajak-folk og eventfrivillige (som har været med til VM21 og/eller EM22).
Desuden er der allerede 50, som har meldt sig til at blive “almindelige”
dagsfrivillige. Vi forventer ca. 250, så vi er helt sikkert kommet godt fra start.

Sport/Official
Vi har haft en del snakke med Ruud fra ICF om bl.a. priser og set-up. ICF har
meddelt, at de har et tilmeldingssystem klart til Masterstilmeldinger medio marts,
så vi venter med at starte tilmelding til Masters til på det tidspunkt. 1. Bulletin for
Masters kommer dog ud primo februar.

Det forventes desuden, at vi tager imod ca. 30 para-atleter (10 kørestolsbrugere)
til et såkaldt exhibition event onsdag og fredag i VM-ugen.

City Activation / Side-events
Der er ansøgningsfrist til Vejen Kommunes side-eventpulje onsdag den 1. februar.
Der er allerede kommet en del ansøgninger, så det ser meget spændende ud.

Vikingemarked
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Bestyrelsesmøde DKF referat
Vi besøgte 150 vikinger, som var samlet til opstartsmøde for vikingespillet i
starten af januar. De glæder sig meget til at hjælpe os til VM, så det var rigtig
positivt.

Sustainability
Bæredygtighed er for alvor (endelig) kommet på dagsordenen hos Sport Event
Denmark. Ud over det “vi plejer at gøre”, som bestemt er en hel del, så forsøger vi
at finde en særlig indsats med fokus på vand. Målet er også at vi er bedre til at
kommunikere det end vi plejer.

EM2022
Regnskabet forventes klart i løbet af februarmåned. Næsten 90% er på plads og
der forventes derfor et mindre overskud.

Tilbud til den enkelte

(Spor 3, Spor 5)

MJM, CHO, UNP, BT,
MHJ

Spor 3: Der har været afholdt møder med Parasport Danmark i forhold til at kigge
ind i samarbejdsmuligheder for parasportudøvere. Per nu ingen konkrete aftaler,
men en dialog der er sat i gang.

Første offisielle møde i det nordiske netværk omkring sikkerhed.

Verdens bedste talent-
og elite miljø (Spor 6)

FP, KW, ZB, UNP

Finn Pape (FP) - 15. december 2022 - 6. februar 2023

Varetaget træning på Elitecenter Vest, og udført en række øvrige opgaver i
perioden siden sidste bestyrelsesmøde:

● Skrevet og fået udsendt 14 stk. jule- og nytårshilsner til DKF’s
samarbejdspartnere vedr. U landshold sprint mm. i 2022.

● Individuelle samtaler med 17 stk. kandidater fra 6 klubber vedr.
kandidatur til Elitecenter Vest 2023. Samtalerne har fundet sted i:
Kajakklubben Pagaj Holstebro, Kano og Kajakklubben Vejle Å, Silkeborg
Kajakklub  og online. Efterfølgende godkendt 16 atleter til optagelse på
Elitecenter Vest 2023. Udtagelserne blev offentliggjort 1. januar 2023 på
DKF’s hjemmeside og på DKF’s facebook side.

● Videreformidlet mails med information vedr. træningscentre i Frankrig og
Italien, som er velegnede til forårs træningslejre for danske klubber og
træningscentre.

● Videreformidlet information vedr. Team Danmark ansøgning og
procedurer om forlænget ungdomsuddannelse som Team
Danmark-aspirant. På baggrund IT problemer hos Team Danmark, op til
deadline, er der lidt usikkerhed om alle ansøgninger er gået igennem.
Efterfølgende sagsbehandlet ansøgninger om forlænget
ungdomsuddannelse, og godkendelse som Team Danmark aspirant. Alle
19 stk. ansøgere er pr. 20. januar DKF-godkendt til forskellige
uddannelsesforløb med start i 2023.

● Videreformidlet information vedr. DKF Træner 3 uddannelse den 4. og 5.
februar 2023 på DKF’s hjemmeside og på DKF’s Facebook side den 7.
januar. DKF’s samlede informationen vedr. Træner 3 medførte yderlig 10
tilmeldinger i løbet af den følgende uge. Status pr. 17. januar var  12
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tilmeldte.

● Udsendt kopier af 16 stk. atlet-aftaler, optaget på Elitecenter Vest 2023, til
gennemsyn og godkendelse. Kopier af atlet-aftaler er også sendt til
repræsentanter fra atleternes 6 forskellige klubber. Derefter små rettelser
i 3-4 stk. af atlet-aftalerne.

● Canoe Europe (ECA) delte DKF’s facebook opslag på deres facebook side
den 9. januar, vedrørende Elitecenter Vests træning mm. i uge 1 2023.

● Påbegyndt arbejde med selektions dokument for U16- og U18 landshold
sprint 2023.

● Kort møde med eliteSilkeborg (TD Elitekommune) den 12. januar vedr. de
to mulige former for personlig atlet støtte i 2023 til udvalgte atleter på
Elitecenter Vest mf. Informationsmøde med EC Vest atleter er fastsat til
onsdag den 1. februar kl. 16.00.

● Deltaget i dialogmøde med repræsentanter fra DKF og kraftcentre mm.
den 14. januar i Nyborg. Meget omfattende dagsorden med både politisk
og organisatorisk indhold. Efterfølgende opgaver med kommentarer til
forskellige oplæg for strukturer, koncepter, mm.

● Deltaget i DKF Personalemøde i Brøndby den 17. januar, og arbejdet på
DKF’s kontor både den 17. og 18. januar. Bl.a. holdt møde med Rikke
Rønnov Lund vedr. planlægning af rejser for U hold 2023, mm. Og en
uformel samtale med Niels Kliim vedr. muligheder for klubber for at få
lokal medieomtale i deres geografiske områder, gennem samarbejde med
lokale nyhedsmedier.

● Besøgt TC Hovedstadens, EC Skovalleens og SKC Vallensbæks træning den
17. og 18. januar. Herunder en kort samtale med trænerne på de 3 stk.
lokaliteter.

● Udsendt indbydelse og afholdt Elitecenter Vest fællestræning i
weekenden den 21. og 22. januar.

● Udarbejdet 3 stk. præsentationer og holdt oplæg vedr. K1- K2- og K4
sammensætning -træning og -teknik ved SKC Silkeborgs nationale U16
træningsweekend den 21. og 22. januar.

● Besøgt atleter fra EC Vest samt KC Vest’s træning i Kajakklubben Pagaj
Holstebro den 24. januar.

● Besøgt atleter fra EC Vest samt KC Trekanten’s træning i Kano og
Kajakklubben Vejle Å den 25. januar.

● Iagttaget U18 præstationer mv., samt netværket med trænere og ledere
fra hele landet ved DM i kajakergometer i Rødovre den 28. januar.

● Udarbejdet undervisningsmateriale og undervist på DKF Træner 3 kursus i
weekenden den 4. og 5. februar.

● Møder mm. på DKF’s kontor og besøg ved KC træning mandag den 6.
februar.

Faglighed,
digitalisering og
optimering

(Spor 4)

Digitalisering:

Hele sekretariatet er med til segmenterede del møder i forhold til WePaddle
appen. Indholdet i basic versionen (DS sejlapp Ombord) skal vurderes op mod
vores behov, og ønskelisten er i færd med at blive stor. De næste step er at
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NKL, SK, NØ, MJM,
MHJ

udarbejde en realistisk fremdriftsplan og en prioriteringsliste i  afklaringer og
møder med leverandører.

Indstilling

Næste opfølgning
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Til dagsordenen Frem til næste punkt

Bilag 7.1                    6. februar 2023
Form Orientering

Ansvarlig CJ

Emne Økonomi / Balance

Opgave Tage stilling til aktuel økonomi

Baggrund Der er i skrivende stund endnu ikke regnskab for 2022.

Balance 2023 viser kun  små bevægelser

Indstilling Tages til efterretning

Næste opfølgning
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Til dagsordenen

Bilag 8.1                    6. februar 2023
Dagsordens punkt 8.1

Form Eventuelt

Ansvarlig

Emne

Opgave

Baggrund

Indstilling

Næste opfølgning
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